14

Addition of a RMB counter for the shares of the Group

集团股份增设人民币柜台



Group Chairman and Managing Director Raymond Kwok (fourth right) attends the HKD-RMB Dual Counter Model launch ceremony 集团主席兼董事总经理郭炳联(右四)出席"港币——人民币双柜台模式"启动仪式

To further support the RMB development in the Hong Kong securities market, Hong Kong Stock Exchange (HKEX) introduced the HKD-RMB Dual Counter Model to the secondary market for trading and settlement purposes. It allows investors in Hong Kong to trade securities issued by the same issuer in both HKD and RMB, and transact across HKD and RMB counters.

The Group is pleased to be one of the 24 HK-listed companies, trading as Dual Counter Securities at launch. Effective from 19 Jun 2023, the Group's shares are listed in both the Hong Kong dollar (HKD) counter and the RMB counter. The Group believes that the Dual Counter Model offers investors a choice of trading currency and the opportunity to potentially tap into new liquidity. The Group is also pleased to support the internationalisation of the RMB and the initiatives taken by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region in developing offshore RMB business in Hong Kong.

为进一步支持人民币干香港证券市场的发展,香港交易所干二级市 场推出了"港币-人民币双柜台模式"作交易及结算之用。该模式 让投资者可选择以港币或人民币交易同一发行人的证券,并可在港 币柜台和人民币柜台间进行跨柜台交易。证券在不同货币的柜台交 易,但一般属于同一类别,拥有相同的持有人权利及权益,并可在 柜台之间完全互换。

集团很高兴,其证券在双柜台模式实施时,即成为可使用该模式交 易的24家香港上市公司之一。自2023年6月19日起,集团拥有同 在港币柜台及人民币柜台上市的股份。集团相信该双柜台模式将为 投资者提供新的交易货币选择以及可能提供更多流动性的机会。集 团也欣然支持人民币国际化,以及支持香港特别行政区政府为发展 香港离岸人民币业务所作的措施。

The stock code, the English stock short name and the Chinese stock short name for Shares under the HKD counter and those for Shares under the RMB counter are stated in the table below:

在港币柜台及人民币柜台下的股份的股份代号、英文股份简称及中文股份简称载列干下表:

	Shares under the HKD counter 港币柜台下的股份	Shares under the RMB counter 人民币柜台下的股份
Stock code 股份代号	00016	80016
English stock short name 英文股份简称	SHK PPT	SHK PPT-R
Chinese stock short name 中文股份简称	新鸿基地产	新鸿基地产-R